

BACKUP KIT MULTI STORE XS 1 PHASE



09.2025



The BackUp Kit Multi Store XS 1 Phase is the smallest version of the BackUp Kits, designed as a compact single-phase system. It provides emergency power, allowing single-phase loads to be supplied from the battery. The storage capacity is sufficient for an annual consumption of up to 2,000 kWh under cyclic usage. By adding a smart energy meter, consumption-based dynamic control is possible. With the Victron Cerbo Control Unit, additional configuration options and monitoring are available through the Victron VRM Portal.

Das BackUp Kit Multi Store XS 1 Phase stellt als kleines Einphasensystem die kleinste Version der BackUp Kits dar. Damit ist eine Notstromversorgung gegeben und einphasige Verbraucher können aus der Batterie versorgt werden. Die Speicherkapazität ist ausreichend für einen jährlichen Verbrauch von bis zu 2000 kWh unter zyklischer Anwendung. Mit der Erweiterung eines smarten Energiezählers kann dynamisch nach dem Verbrauch gesteuert werden. Mittels der Victron Cerbo Control Unit stehen im Victron VRM Portal weitere Einstellfunktionen und Monitoring zur Verfügung.

EN	DE	Pieces / Stücke
Inverter / Charger Victron MultiPlus-II 48/3000/35-32	Wechselrichter / Ladegerät Victron MultiPlus-II 48/3000/35-32	1
Fuse Holder	Sicherungshalter	1
Fuse 125A	Sicherungseinsatz 125A	1
Battery Lithium Pytes E-Box-48100R TE+	Batterie Lithium Pytes E-Box-48100R TE+	1
Cable Pytes 48100R TE+ M8 black	Kabel Pytes 48100R TE+ M8 schwarz	1
Cable Pytes 48100R TE+ M8 red	Kabel Pytes 48100R TE+ M8 rot	1
Ring Terminal 25mm ² 25-8	Ringkabelschuh 25 mm ² 25-8	2
Cable VE.Can to CAN-bus BMS type A Victron 1.8m	Kabel VE.Can zu CAN-bus BMS type A Victron 1.8m	1
System Control Unit Victron Cerbo GX MK2	Systemüberwachung Victron Cerbo GX MK2	1
Cable RJ45 UTP Victron 0,9 m	Kabel RJ45 UTP Victron 0,9 m	1
Art.No.	Art. Nr.	600552